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Protokół nr 1 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

w dniu 14 grudnia 2018 r. 

 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku.  

2. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu Województwa Śląskiego na rok 2019.    

3. Omówienie i zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Śląskiego na lata 2019 – 2030.  

4. Sprawy różne. 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji -  

Pani Julia Kloc - Kondracka. Powitała członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Poprosiła gości o przedstawienie się i powiedzenie kilku słów o organizacji pracy w 

ich wydziałach.  

Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji /6 osób/ 

na 7 Członków Komisji. 

Ze względu na to, że kolejność uchwalania Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Śląskiego na lata 2019 – 2030 oraz budżetu na rok 2019 wynika z 

ustawy w której mowa jest o tym, iż nie można podjąć uchwały budżetowej wcześniej 

niż podejmuje się uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy stąd na prośbę 

Przewodniczącej Komisji Pani Julii Kloc - Kondrackiej  jednogłośnie przyjęto 

porządek posiedzenia ze zmianą kolejności:  

 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku.  

2. Omówienie i zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 

Śląskiego na lata 2019 – 2030. 
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3. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu Województwa Śląskiego na rok 

2019.    

4. Sprawy różne. 

 
Głosowanie: 

za : 6,  przeciw – 0,  wstrzymało się: 0 . 

 

Ad.2 
Omówienie i zaopiniowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa 
Śląskiego na lata 2019 – 2030. 
 

Pani Joanna Myszor – Dyrektor Wydziału Finansowego oraz Pan Sebastian 

Krajewski – Kierownik Wydziału Finansowego omówili szczegółowo projekt 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2019 – 2030, 

która stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka: 

Zachęcam Państwa do zadawanie pytań w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2019 – 2030. 

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Rafał Porc: 

W wydatkach, które były realizowane pojawiła się kwota 1,2 mln zł. na promocję 

Szlaku Orlich Gniazd i to jest dział 650 i jest jeszcze na modernizację 1,2 mln zł. czy 

to są dwie różne kwoty?  

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki, Turystyki i Sportu, Pani Daria 

Kosmala:  

W tym roku wykonaliśmy pierwsze modernizacje, czyli kilka tras rowerowych, 

wydłużyliśmy przebieg szlaku na północy po stronie Śląskiej, głowinie chodzi o Złoty 

Potok, oraz przekazaliśmy Śląskiej Organizacji Turystycznej w ramach składki 

oznakowała cały ten szlak rowerowy czyli od Częstochowy do granicy z Małopolską. 

Małopolska planuje oznakowanie w przyszłym roku po swojej stronie. Zakończyli 

projekt organizacji ruchu. Po okresie zimy są potrzebne kolejne prace. Stad była ta 

kwota jeżeli chodzi o inwestycje na rowerowym szlaku. Być może będzie ta kwota 

mniejsza. Po zimie będziemy musieli zrobić aktualizację.  
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Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka: 

Jeżeli nie ma więcej pytań to chciałem zaproponować podjęcie uchwały dotyczącej:  

Przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Śląskiego na lata 2019-

2030 (uchwała Zarządu Województwa Śląskiego nr 2577/298/V2018 z dnia 13 

listopada 2018 roku). 

 

Głosowanie: 

Za: 6,  przeciw: 0, wstrzymało się: 0. 

 

 

Ad.3 

Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu Województwa Śląskiego na rok 2019.   

 

Pani Joanna Myszor – Dyrektor Wydziału Finansowego oraz Pan Sebastian 

Krajewski – Kierownik Wydziału Finansowego omówili szczegółowo projekt budżetu 

na 2019 rok, który to stanowi załącznik nr. 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka: 

Otwieram dyskusję, proszę Państwa Radnych o zadawanie pytań. 

 

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Marek Kopel:  

24 mln zł. dla Stadionu Śląskiego są przeznaczone dokładnie na co?  

Dyrektor Wydziału Finansowego, Pani Joanna Myszor: 

Spółka Stadion Śląski otrzymuje dwie rekompensaty tzw. eksploatacyjna jest za 

zarządzanie obiektem, czyli prowadzenie całego obiektu, funkcjonowanie, w tym 

podatki itd. Jest to kwota maksymalna 19 168 000,00zł. Druga rekompensata tzw. 

kulturalna jest to kwota 5 332 000,00 zł i z tych środków spółka organizuje wszelkie 

imprezy.  

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Marek Kopel:  

Rekompensata dla spółki to jest wynagrodzenie płacone przez Marszałka? 
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Dyrektor Wydziału Finansowego, Pani Joanna Myszor: 

Można powiedzieć, że to jest różnica między przychodami, które spółka wygeneruje, 

a kosztami jej funkcjonowania.  

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki, Turystyki i Sportu, Pan Paweł 

Rassek:  

Był czas kiedy Stadionem zarządzał WOKIS i ona pełniła funkcję prospołeczne. 

Dzisiaj spółka generalnie ma za zadanie generować zysk tych zadań bezpośrednio 

nie mogłaby prowadzić w oparciu tylko o swoje koszty.  

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Marek Kopel:  

Czy jest podpisana jakaś umowa pomiędzy Województwem, a tą Spółką?  

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki, Turystyki i Sportu, Pan Paweł 

Rassek:  

Tak.  

 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka: 

Czy ktoś z Państwa chce zgłosić propozycje poprawek  do projektu uchwały 

budżetowej Województwa Śląskiego przedłożonego przez Zarząd Województwa  

w sprawie budżetu Województwa Śląskiego na 2019 rok?  

Jeżeli nikt nie ma propozycji poprawek w związku z powyższym chciałam 

zaproponować podjęcie uchwały dotyczącej przyjęcia projektu uchwały budżetowej 

Województwa Śląskiego na 2019 rok. (uchwała Zarządu Województwa Śląskiego nr 

2578/298/V/2018 z dnia 13 listopada 2018 roku). 

 

Głosowanie: 

Za: 6,  przeciw: 0, wstrzymało się: 0. 

 

 

Ad. 5 

Sprawy różne. 

 

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pani Agnieszka Biegun: 
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Mam pytanie dot. promocji na obszarze Beskidu Żywieckiego, gdyby pani dyrektor 

mogła w kilku słowach o tym powiedzieć.  

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki, Turystyki i Sportu, Pani Daria 

Kosmala:  

Dokument dot. tej sprawy będziemy mieli zakończony za tydzień. Jeżeli Państwo 

sobie życzą to na następnym posiedzeniu Komisji go przedstawię. Dokument 

wymaga kilku poprawek. Głównie chodzi o skomercjalizowanie tego produktu, będzie 

to oparte na tzw. pętli Beskidami i Śląskiem Cieszyńskim. W trakcie konsultacji 

mieliśmy 16 spotkań warsztatowych na terenie Beskidów Śląska Cieszyńskiego. 

   

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pani Agnieszka Biegun: 

Co na chwile obecna dzieje się z naszej strony Beskidu Żywieckiego?  

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki, Turystyki i Sportu, Pani Daria 

Kosmala:  

Jeżeli chodzi o referat to przez 9 miesięcy pracowaliśmy nad tą strategią. W ramach 

otwartego konkursu ofert wiem, że było zadanie dot. oznakowania szlaku 

rowerowego. Skończyliśmy audyt jeśli chodzi o obszar rowerowy. Ten obszar ma 

łączyć Dolinę 3 Stawów poprzez Paprocany w Tychach, Goczałkowice, Jezioro  

Żywieckie i ten audyt rowerowy odebraliśmy kilka dni temu. Jeszcze wsparliśmy 

kwotą kilku tysięcy rajd rowerowy w Bielsku.  

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pani Agnieszka Biegun: 

Proponuję zrobić w najbliższych miesiącach wspólne posiedzenie Komisji z Euro 

Rejonem Beskidzkim. 

 

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Rafał Porc: 

Czy to będzie stała pora posiedzeń Komisji?  

 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka: 

Myślę ,że piątek godz. 12:00 będzie odpowiednią.  

 

Członek Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji, Pan Rafał Porc: 

Czy zapraszamy kogoś na Komisję z jednostek podległych? 
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Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka: 

Tak, Stadion Śląski, PTTK,GOPR,TOPR, itd. - cały ten zakres.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Pani Julia Kloc 

Kondracka podziękowała za obecność na posiedzeniu Komisji i zamknęła obrady. 

 

 

 

 

Julia Kloc - Kondracka 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji 

 

 

 

Protokół sporządził 

Łukasz Krawczyk  

 


